
 
 

 Zápis ze zasedání výborové sch ůze ze dne 18.3. 2010 v Jihlav ě 
 

Přítomni: 
 
Výbor: pí. Říhová,pí. Kejvalová p. Chroust, p. Jura,  
 KRK: p. Navrátilík, p. Jonáš 
 
Program: 
 

1. Úvod (prezentace) 
2. Kontrola zápisu z předchozího zasedání 
3. Seznámení s postupem příprav klubové výstavy r. 2010 
4. Klubové výstavy na r. 2011 - finanční zajištění 
5. Příprava programu členské schůze dne 2.5.2010 
6. Upřesnění chovatelských podmínek 
7. Rozpočet na r. 2011 
8. Připomínky členů výboru  
9. Diskuze 

 
 1. Prezentace p řítomných 
     Přítomni: pí Říhová, pí Kejvalová,p. Chroust, p. Jura, p. Navrátilík, p. Jonáš  
     Omluveni: pí Tomešková, sl. Kazimírová       
 
 2. Kontrola zápisu z p ředchozího jednání 

1. Plánované akce pro rok 2010 
      Splněno – v běhu 

     2. Plánované akce pro rok 2011 
 Splněno – nahlášeny výstavy na ČMKU (odpovědný p. Chroust)  

3. Uzavření smlouvy o st řídání po řadatelství  speciální výstavy s KCHS Č 
  Probíhá právní analýza postupu ( termín  06/2010 p. Chroust) 

4. Financování akcí SCHS Č 
Bude znovu projednáno na členské schůzi, přednese jednatel SCHSČ p.Chroust. 

5. Členské pr ůkazky 
Výbor  souhlasí se změnou platnosti členských průkazek členů SCHSČ na dobu neurčitou, 
dokladem prokazujícím trvání členství v SPCHČ bude originál dokladu o zaplacení členských 
příspěvků na kalendářní rok.  

           Vydávání nových průkazek pokračuje pouze při vzniku členství v SCHSČ       
           nebo při její nahlášené ztrátě. 

6.+7.  Čipování 
           Pí. Tomešková zpracuje článek vysvětlující problematiku povinného čipování, 

 ten bude neprodleně uveden na webových stránkách spolku. 
 
Výbor projedná možnost centrálního nákupu čteček a čipů s nejvýhodnějším 
dodavatelem. Jednáním pověřen jednatel SPCHČ – předloží jednotlivé cenové nabídky 
dodavatelů výboru. Výbor tyto nabídky zveřejní na webu SPCHČ. Termín do 7/2010 
 
Záměrem výboru je pořídit ideálně 3 ks čteček do majetku SCHSČ jako dostatečné pro 
pokrytí ČR pro zapůjčení členům SCHSČ. 
 
Na webu SCHSČ bude umístěna anketa pro členy, týkající se problematiky čipování a 
nákupu potřebného zařízení pro jednotlivé členy za zvýhodněných podmínek.  
 

           Výbor projedná možnost centrálního nákupu čipů jedním dodavatelem za                                                                                   
 zvýhodněných podmínek pro členy SPCHČ, zájem členů bude potvrzen uvedenou anketou. 
      



 
       8. Smlouva s ČMKU 

 Bude znovu projednáno na  členské schůzi – poplatky viz bod 4. 
       9.Chovatelský servis pro ne členy 
 Úpravu zpracuje pí Tomešková. 
     10.Chovné podmínky  
 Úpravu zpracuje pí Tomešková. 

11. Chovatelská sm ěrnice 
        Úpravu zpracuje pí Tomešková. 
     12. WWW stránky 
        Sekce dotazy je ve fázi technického řešení provozu této funkce. 
     13. Poplatky 
        Veškeré poplatky byly vráceny plátcům nazpět. 
     14. Zápis ze sch ůze KRK 
         Byl vzat na vědomí a připomínky byly probrány na minulé schůzi. 
     15. Zpravodaj 
         Bude vznesen dotaz na členské schůzi. Odpovědný p. Chroust . 
     16. Členský poplatek 
            Platí závěr minulé schůze. 
     17. Krycí list a p řihláška vrhu 
           Splněno uvedeno na webu SCHSČ 
     18. Finanční plán 
       Podklady pro sestavení finančního plánu byly dodány, předložen plán na rok 2011. 
 
3. Seznámení s postupem p říprav klubové výstavy r. 2010 

     Je zajištěno výstaviště – prostor pro výstavu 
 Ceny pro účastníky 
 Administrativa, katalogy, zapisovatelé 
 hodnotí Mgr. Božena Ovesná 
     ředitel výstavy - Marek Chroust 
 

4. Klubové výstavy na r. 2011 - finan ční zajišt ění 
        Jednatel spolku p. Chroust seznámil výbor s problematikou sponzoringu, dále vznesl návrh 
 na znovu zavedení poplatků, ze kterých by se hradilo pořádání výstav. Seznámí členy se 
 svým  návrhem na členské schůzi. Protinávrhem bylo nezvyšovat poplatky a raději pořádat    
 výstavu s menšími náklady na ceny a rozhodčí. 
 
5. Příprava programu členské sch ůze dne 2.5.2010 
           Trvá – odpovědný výbor SCHSČ, KRK připraví zprávu o činnosti. 
             
6. Upřesnění chovatelských podmínek 
      Viz body 2  /9,10,11. 
 
7. Rozpočet na r. 2011 
      Bude upřesněn po členské schůzi – návaznost na body 2 / 4,8 a bod 4. 
 
8. Připomínky členů výboru   

 Probrána zpráva KRK k rozdílným údajům v rodokmenech u vrhu C  Orlický talisman. 
 Rozdílné údaje vynikly chybou PK ČMKU. 
 Chovatelka provede výměnu rodokmenů. Termín do 7/2010 -  kontrola výbor 
 KRK zpracuje a předloží výboru dopis s uvedenými fakty, který bude zaslán finskému klubu. 
 Termín do konce 4/2010 - odpovědnost p. Navrátilík 
 
 Projednána připomínka ke krytí psem s PP „nepapírové“ feny. Majitel není členem SCHSČ, 
 nelze ze strany SCHSČ jednat. Odpověď zašle p. Chroust do konce 04/2010. 
 
 Projednána připomínka nenahlášeného vrhu feny s PP . Majitel není členem SCHSČ, nelze 
 ze strany SCHSČ jednat. Odpověď zašle p. Chroust do konce 04/2010. 



 Na webu je třeba doplnit všechny zbonitované jedince – byl požádán o zajištění údajů p. 
 Chroust. Termín do 6/2010. 
 
 
 

9. Diskuze 
 
     Vznesen návrh na zavedení svodu plemeníků např. jednou za dva roky. Jednalo by se o 
 akci, která by měla prezentovat chovné psi plemene a umožnit tak zapojit do chovu více 
 zvířat. Návrh vnesl a na členské schůzi přednese p. Chroust. Úkol  - p. Jura zadá anketu o 
 zájmu majitelů chovných psů na web SCHSČ. 
 

KRK vnesl připomínku k možnosti pořádání alespoň jedné klubové výstavy pod otevřeným 
nebem na trávě, tak aby se mohli lépe předvést i zvířata, které se pravidelně neúčastní 
výstav a výstava v hale na menším prostoru jim dělá problém. Jednatel p. Chroust byl 
požádán o zvážení realizace výstavy, navrhujeme problematiku v diskuzi probrat i na členské 
schůzi. 
 

      KRK vznesl připomínku k možnosti  zveřejňování výsledků výstav na webu SCHSČ, s      
možností lepšího zviditelnění členů - reprezentantů spolku na všech typech výstav a      
kynologických akcích. Technická připomínka p. Jury – je třeba zaslat komletní výsledky a   celá 
jména psů a majitelů a hodnocení. Informace bude zveřejněna na webu – zajistí p. Jura   do 
5/2010.      

  
10. Členské p říspěvky 

 
Výbor odsouhlasil zbavení povinnosti hrazení členských příspěvků paní  
Kejvalové po dobu vykonávání funkce pokladníka. 
 
 

Zapsal Jan Jonáš 


